
ěj.42012013

zÁpIs
o průběhu veřejného zasedání Zastupitelstva obce Nezdice
konaného dne23.9.2013 od 18.00 hod v zasedací místnosti oÚ v Nezdicích

Ad 1) Veřejnou schůzi zahájíIa starostka obce Hana Bouchnerová v 18.04 hod a všechny
přítomné přivítala. Předsedající konstatova|a, že informace o konání zasedání byla zveřejněna
na úřední desce obecního úřadu Nezdice a na internetových stránkách www.obec-nezdice.cz,
a to sedm dní přede dnem konání zasedáni, Veřejné zasedáni bylo tedy svoliíno řádně a včas
v souladu s ustanovením $92 a $93 zékona o obcích a dáIe konstatova|a, že je přítomno 7
členů zastupitelstva, zastt:pitelstvo je tedy usnášeníschopné. Přítomno je 7 zastupitelů a 4
občané z obce Nezdice. Prezenční listina je součástí tohoto zápisu.

Ad 2) Za ověŤovatele zápisu by|i navrženi Ing. Boleslava Pilcová a Ing. Jan Kukla. Bylo také
navrženo, Že po celou dobu trvání veřejného zasedání se bude hlasovat veřejně.
Výsledek hlasování: pro 7 členů

proti 0 členů
zdrže| se 0 členů

Přijaté usnesení: Zastupitelstvo obce Nezdice schvaluje za ověřovatele zápisu o pruběhu
zasedáni zastupitelstva obce Ing. Boleslavu Pilcovou a Ing. Jana Kuklu a schvaluje veřejný
způsob hlasování po celou dobu trviíní veřejného zastupitelstva.

Ad 3) Zapisovatelem byla jmenována paní Kateřina Hofmeisterová.

Ad 4) Předsedající přednesla návrh programu zasedání l viz. př. |.l:

1. Zahqení

2. Volba ověřovatelů zápisu

3. Volba zapisovatele

4. Schválení programu vZoZ

5. Kontrola usnesení zYZoZ z 27.6.2013

6. Zpráva starostky obce

7. Projednaní a schválení 6. rozpočtového opatření Rozpočtu obce 201 3

8. Projednríní a schválení 7, rozpočtového opatření Rozpočtu obce 2013

9. Projednaní a schválení 8. rozpočtového opatření Rozpočtu obce 2013

10. Projednrání schválení hospodaření vodovodu za 1. pololetí 2013

11. Informace o oplavě vodojemu

12. Schválení Smlouvy o dílo ía opravu budoly vodojemu v Nezdicích čj. 4|5l20I3
s panem Alešem PetrŽalkou, Vlčí 12,IČ 76234690

13. Schválení Účastnické smlouvy o poskýování služeb elektronických komunikací čj.
38012013 ( intemet obecní knihovna).
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14. Projedniní a schválení převodu pozemku p.č.9I2lI v k'ú. Borovy z vlastnictví České
republiky do vlastnictví obce Nezdice (zastávkaautobusu Čsen).

15. Projednání a schválení převodu pozemku p.č.30016 v k.ú. Nezdice nad Úhlavou
z vlastnictví České republiky do vlastnictví obce Nezdice ( část komunikace Nezdice-
Lužany).

16. Projednáni a schválení převodu pozemku p.č.25713 v k.ú. Nezdice nad Úhlavou
z vlastnictví České republiky do vlastnictví obce Nezdice ( část komunikace Nezdice-
Lužany),

17. Informace o pruběhu převodu pozemků p.č.24816,28011' a I35l24 v k.ú. Nezdice
z vlastnictví České republiky do vlastnictví obce Nezdice

18. Projedn ání zélměruobce - zarněÍenímístní komunikace do Lužan

19. Projedniání a schválení dopravního značení v ulici ,, Na Pajzovně..

20. Projednání ostatních zá|ežitostí organizační povahy ( na vědomí)

$ Žádost čj.29ol20|3 paní Jaroslavy Tomíškové _ regulace Nezdického potoka.

b) Žáďost č)j.4I4l2OI3 paní Ilony Přibáňové na opravu místního rozhlasu.

c) Žáďost č j,367120|3 o podporu časopisu Historický kaleidoskop _ Asociace nositelů
legionářských tradic.

d) Výsledek vytyčení vlastnické hranice st.p.128 v k.ú. Nezdice nad Úhlavou ( vodojem).

e) Sdělení k záměru čj'368l20l3 odstranit stavbu vrtaná studna HV - 4 v úpravně vody Nezdice.

0 Nabídku č, j.357l20I3 Plzeňského kraje na spolupráci v projektu Informovaný senior II.
g) YýzvuvtcÚ prestice na doplnění Povodňové knihy a opra\.u údajů v digitálním

povodňovém planu.

h) Vyrozumění o provedení zápisu do katastru nemovitostí. Sloučení parcel stejného
vlastníka vedených pod jednou budovou čj.400l20l3. Parcela č.|2512 o qýměře 19
m2 bude nadále evidována pod parcelouč.125lI v k.ú. Borovy.

l) Nabídku firmy AvE CZ odpadové hospodářstvinazřízení mobilní výkupny že|ezaa
barevných kovů.

j) Protokol o provedeném skartačnímŤízení č j. 36112013. Archiválie byly předány bez
zjevného poškození.

k) oznámení o veřejném projedniání návrhu zmény ě.4 uzemního plrínu sídelního útvaru
Lužany a zveřejnění návrhu změny - úterý 29,I0.2013 v 10.00 hod KKC Přeštice
1.patro malý sál.

Diskuze

Závěr

Výsledek hlasování: pro 7 členů ,
proti 0 ělenů
z&že| 0 členů

Přijaté usnesení : oZnavržený program schválilo.

21.
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Ad 5) Předsedající zkontrolovala usnesení z posledního YZOZ, které se konalo 27.6.2013 a
konstatovala:

o že panu Václavu Tikalovi bylo uloženo Studnu ,, Na průhoně.. ohradit, aby pasoucí se
dobytek neměl ke studni přístup. Pan Tikal kontahoval pana Kadlece z Agromachine
Švihov, seznómil ho s danou situací' Agromachine Švihov ihned zjednalo nápravu.
Bohužel lcrávy hrazení opět rozbily a k dnešnímu dni není hrazení opraveno' Pan Kadlec
tvrdí, že jalvnile není v ohradníku proud, tak ho lvóvy okamžitě rozbijí' Ing, Boleslava
Pilcová navrhla kontahovat Státní veterinární správu, která má ze zákona vykonávat
dozor nad zdravím zvíÍat. Úkolem znovu oslovit pana Kadlece z Agromachine Švihov
byla pověřena starostka obce Hana Bouchnerová, V případě nesjednání nópravy
Agromachine Švihov do 30'11.20]3 bude kontahována Státní veterinórní správa,

Ad 6) Starostka obce ing. Hana Bouchnerová seznámila přítomné se svojí zprávou (vw.
příloha č.2)'

Ad 7) Učetní obce Kateřina Hofmeisterová seznámila přítomné s 6. rozpočtovým opatřením
rozpočtu roku 2013 a to ve znění..

Rozpočtové opatření č.6 _ rozpočet 2013 (viz. příloha č. 3)
Celkové příjmy rozpočtu ve výši
Financování ve výši
Celkové zdroje
Běžné výdaje
Kapitálové výdaje

Celkové výdaje rozpočtu ve ryši

Diskuze: nikdo se nepřihlásil.
Výsledek hlasování: pro 7 členů

proti 0 členů
zdržel se 0 členů

Přijaté usnesení : oZ schvaluje 6. rozpočtové opatření Rozpočtu 2013.

Ad 8) Účetní obce Kateřina Hofmeisterová seznámila přítomné se7. rozpočtoqim opatřením
rozpočtu roku 2013 a to ve zněni:

Rozpočtové opatření č.7 _ rozpočet 2013 (viz. příloha č. 4)

4 216 680 Kč
- 247 895 Kč
3 968 785 Kč
3 904 681 Kč

64 |04 Kě
3 968 785 Kč

4299 218 Kč
-  300  531Kč
3 998 687 Kč
3 934 583 Kč

64I04 Kě
3 998 687 Kč

Celkové příjmy rozpočtu ve výši
Financování ve výši
Celkové zdroje
BěŽné výdaje
Kapitálové výdaje

Celkové vydaje rozpočtu ve lyši

Diskuze: nikdo se nepřihlásil.
Výsledek hlasování: pro 7 členů
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proti 0 členů
zdržel se 0 členů

Přijaté usnesení : oZ schvaluje 7. rozpočtové opatření Rozpočtu 2013.

Ad 9) Paní Kateřina Hofmeisterová sezntímila s 8. rozpočtovým opatřením rozpočtu roku
2013 ato ve znění:

Rozpočtové opatření č. 8 - rozpočet 2013 (viz. příloha č. 5)
Celkové příjmy rozpočtu ve vyši
Financoviíní ve výši
Celkové zdroje
Běžné výdaje
Kapitálové výdaje

Celkové lydaje rozpočtu ve lyši

4287 764Kč)
- 468 759 Kč
3 819 005 Kč
3 7I2 071 Kč

106 934 Kč
3 819 005 Kč

Diskuze: nikdo se nepřihlásil.

Výsledek hlasování: pro 7 členů
proti 0 členů
zdrže| se 0 členů

Přijaté usnesení : oZ schvaluje 8. rozpočtové opatření Rozpočtu 2013.

Ad 10) Paní Kateřina Hofmeisterová seznámila shospodďením vodovodu za l.pololetí
2013. Upravna vody utržila za vodu dodanou do Nezdic 96 991,- Kč, za vodu dodanou do
Borov 34 506'. Kč. 6 302,- Kč doplatila obec Nezdíce ze svého rozpočtu, protoŽe na svém
prosincovém veřejném zasedání oZ schvá|ilo, Že bude obec doplácet nakaždý vyfakturovaný
m, do Nezdic 2 Kč. Celkem výnosy za 1. pololetí činí |37 799,. Kč. Náklady na provoz
úpravny vody jsou 98 654,. Kó Z toho spotřeba materiálu byla 1 986 Kč ( ředidlo, mýdlo'
kleště, odlamovaci nůž,jar atd.). Spotřeba elektrické energie 17 936,- Kč, spotřeba chemikálií
0 Kč, ostatní služby ( revize hasičských přístrojů ) 66,50 Kč. Nájemné úpravny vody 6 750,-
Kč platí provozovatel Kanalizace a vodovody Staqi Plzenec obci Nezdice na účet Fondu
obnovy vodovodu a úpravny vody. Nájemné se zápočítává i do výrobní ceny vody pro obec
Borovy, která tím přispívá na obnor,u úpravny. Náklady na obsluhu úpravny vody v 1. pol.
2013 by|y 36I43,- Kč, daň za odběr podzemní vody 13 000'- Kč, vnitropodniková doprava
1768,. Kč, rozbory pitné vody 8 400 Kč, výrobní a správní režie 12 604 Kč. Výrobní a
sp^rávní režie je ve výši 2Kč + 2Kč zfakturované vody odběratelům vNezdicích ( 3151
m').
Za l. pololetí vykazuje hospodaření vodovodu a úpravny vody zisk 39 145 Kč. Starostka
obce doporuč:i|a oZ schválit nákup záIožního čerpadla do vrtu z vytvořeného zisku. Čerpadlo
se musí objednat, neboť se sestavuje na zák|adě individuálních požadavků té či oné úpravny
vody. V případě poruchy by obec neměla k dispozici žádné čerpadlo a obec by byla bez vody.
( viz. příloha č. 6)

Diskuze: nikdo se nepřihlásil.

Výsledek hlasování: pro 7 členů
proti 0 členů
zďržel se 0 členů

Přijaté usnesení : oZ scl.paluje hospodaření vodovodu a úpravny za 1. pololetí 2013 a ze
zisku koupit zá|ožn1 čerpadlo do vrtu.
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Ad 11) Starostka obce sezniímila přítomné s pruběhem oprav budovy vodojemu. V létě došlo
k výměně oken za nová, otevíratelná a se sítí proti hmyzu. Vyměnili jsme staré dveře, které se
již těžko zavíra|y. Výměnu provedla firma okna Juha z Plzně v celkové částce 29.74I Kč.
V souěasné době pracuje na opravě budovy vodojemu zedníkpan Petrželka z obce Vlčí. Práce
zahmqi opravu vnější fasády, vnitřních omítek pracuje, penetraci zďiva, začištění oken a
dveří, malbu stěn a stropu, nátěr fasády a střechy vodojemu, Zača| minulý týden a nejpozději
do poloviny Ťíjna 2013 by měl bý s pracemi hotov. Po té nastoupí KAV Starý Plzenec, aby
provedli kompletní očistu bazénu na vodu. Nádrž čistí pod vysokým tlakem zaměstnanci
KAV StaqÍ Plzenec. Po dokončení prací nastoupí na nové oplocení kolem vodojemu firma
Ploty Plzeí _ Zdeněk Vondráček, která byla lybrana na zák|adě poptávkového řízeru a
výborných referencí. obec Nezdice nechala nově zaměřit pozemek okolo vodojemem , tak aby
branice pozemku byla nenapadnutelná a jasně dartá. Zaměření stálo obec 5.000 Kč, ale
zastupitelé se jednoznačně shodli na nezbýnosti tohoto kroku. Ve spodní části oplocení
nechiíme zhotovit odnímací díl plotu, tak aby k vodojemu mohlo zajet i velké nrákladní
auto.V souvislosti s vodojemem nás čeká ještě jeden úkol a to vyřešit přístupovou cestu
k vodojemu. obecní cesta přes louku není nijak vytyčená. Cesta se proto musí nechat zarĚŤit
a vytýčit. Jedná se o parcelu č. 276 v k.ú. Nezdice nad Uhlavou. Tato parcela je vmajetku
obce Nezdice, avšak končí u pozemku p.č' 122136 ap,č:, I22l23 v k.ú. Nezdice nad Uhlavou,
kde vlastníkem je pan Josef Mlynařík. Přes uvedené pozemky se potřebujeme dostat na cestu
p.č. I2Il 6, kterou vlastní Česká republika a právo hospodařit mají Lesy ČR s.p. Budeme
muset zahájit jednaní jak s panem Josefem Mlynaříkem, tak vstoupit v jednrání i s Českou
republikou o převodu pozemku nebo zapsiíní práva úíváni cesty. Cenu za zaměření cesty
odhadlpan Ing. Václav Vavřička na 5 100 Kč ( viz. příloha č. 7)
Diskuze: nikdo se nepřihlásil.

Výsledek hlasování: pro 7 členů
proti 0 členů
zdrže| se 0 členů

oZbere na vědomí průběh oprarT vodojemu a přijímá usnesení:
Přijaté usnesení : oZ schvaluje:
a) zaměřeninavtžené cesty na vodojem
b) vstoupit v jednání s vlastníkem pozemků p,č.I22l36 ap,č.122l23 v k.ú. Nezdicen. Úhlavou
c) vstoupit v jednání s Českou republikou o převodu nebo zapsiíníprávaužívánipozemku

p.č.12116 v k.ú. Nezdice nad Uhlavou

Ad 12) Starostka obce seznámila přítomné se
PetržeLka, YIčí 12, |Č 76234690. Předmětem
v Nezdicích (viz přítoha č. 8).
Diskuze: nikdo se nepřihlásil.
Výsledek hlasování: pro 7 členů

proti 0 členů
zdrže|se 0 členů

Smlouvou o dílo čj 41512013 s firmou Aleš
Smlouvy o dílo je oprava budovy vodojemu

Přijaté usnesení : oZ sc|.nálilo Smloulu o dílo čj 41512013 s firmou Aleš Petrželka.
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Ad 13) Starostka obce seznámila přítomné s Účastnickou smlouvou o poskýování služeb
elektronických komunikací čj 38012013 s firmou Internethome, se sídlem Za Brumlovkou
26612, Praha 4. Předmětem smlouvy je bezplatné poskýnutí internetového připojení pro
obecní knihovnu v nezdicích(viz příloha č. 9).
Diskuze: nikdo se nepřihlásil.
Výsledek hlasování: pro 7 členů

proti 0 členů
zdrže|se 0 členů

Přijaté usnesení : oZ schvá|ilo nájemní smloulu čj.380 l20I3 s firmou Intemethome, Praha

Ad 14) Další bodem veřejného zasedání oZ bylo projedntíní a schválení bezúplatného
převodu pozemku, na kterém je autobusová zastávka a točna autobusů, zmajetku České
republiky do majetku obce Nezdice. Jedná se o pozemek p.č. 9I2lI v k.ú. Borovy, o výměře
1 1l9 m,, druh pozemku twa|ý travní porost (viz příIoha č. 10).
Diskuze: nikdo se nepřihlásil.
Výsledek hlasování: pro 7 členů

proti 0 členů
zďržeI se 0 členů

Přijató usnesen"í : oZ schvaluje bezúplatný převod pozemku p.č. 9I2lI v k.ú. Borovy o
qýměře I IT9 m" z vlastnictví Ceské republiky do vlastnictví obce Nezdice.

Ad 15) Starostka obce seznámila přítomné s dalším bodem veřejného zasedání oZ. Jedná se
o projednríní a schválení bezitplatného převodu pozemku, na kterém je umístěno těleso
stavby místní komunikace Nezdice - Lllžany, z majetku České republiky do majetku obce
Nezdice. Jedná se o pozemek p.č. 30016 v k.ú. Nezdice nad Úhlavou, o výměře 755 m2, druh
pozemku ostatní komunikace (viz příloha č. 10).
Diskuze: nikdo se nepřihlásil.
Výsledek hlasování: pro 7 členů

proti 0 členů
zdržel se 0 členů

Přijaté usnesení : oZ schvaluje bezúplatný převbd pozemku p.č. 30016 v k.ú. Nezdice nad
Úhlavou o výměře 755 m2 z vlastnictví České republiky do vlastnictví obce Nezdice.

Aď 16) Další bodem veřejného zasedání oZ bylo projednání a schválení bezilp|atného
převodu pozemku, který Ieží v bezprostřední blízkosti místní komunikace Nezdice . Lužany,
z majetku České republiky do majetku obce Nezdice. Jedná se o pozemek p.č. 25713 v k'ú.
Nezdice nad Uhlavou, o výměře 30 m", druh pozemku ostatní plocha.(viz. příloha č. 11)
Diskuze: nikdo se nepřihlásil.
Výsledek hlasování: pro 7 členů

proti 0 členů
zdrže| se 0 členů

Přijaté usnesení:oZ schvaluje bezúplatný převod pozemku p.č,25713 vk.ú. Nezdice nad
Uhlavou o výměře 30 m" z vlastnictví Ceské republiky do vlastnictví obce Nezdice.

Ad 17) Účetní obce Kateřina Hofmeisterová seznámila přítomné se stavem převodu pozemků
p.č. 24816 a 28OlI v k.ú. Nezdice nad Úhlavou z majetku České republiky do majetku obce.
Dne 28.1|.2007 jsme požádali Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkoqých o převod
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pozemku p.č.248l6 a 280lI. Jedná se o pozemek vedle obecního hřbitova a polní cestu
v horních Nezdicích ,, U studně... Dne I0.9,2013 nám bylo sděleno, že u uvedených pozemků
probíhá majetkoprávní lustrace. U parcely p.č. 280lI bude provedeno místní šetření , za
účelem zjištění, zda se jedná o pozemek' na který se vztahuje zékon ě. 229 /1991 Sb..
o dalším postupu nás bude Uřad pro zastupování státu ve věcech majetkoqých informovat.
Diskuze: nikdo se nepřihlásil(viz příloha č. |2).

oZvzalo informaci na vědomí.

Ad 18) Předsedající starostka otevřela otánku zarnětení místní komunikace směrem na
Llňany ( tzv. úniková)' Silnice měří přes 1,5 km a místy se naprosto odchyluje od původní
cesty. V době, kdy se silnice stavěla, se majetkoprávní vztahy neřešily' a tak dnes máme velký
problém. Tuto komunikaci užívají všichni občané Nezdic bezrozďíIu.MápŤízvisko úniková a
skutečně v době téměř kaŽdoročních záry|av je to vlastně jediná přístupová cesta pro všechny
obyvatele Nezdic. Jak u této komunikace napravit majetkoprávní vztahy ( jedná se asi o 25
pozemků):
a) Vstoupit v jednríní s SUS kou a pokusit se je přesvědčit, zdaby si komunikaci od cedule

Nezdice počínaj e až ke ktížov atce v za|í za sv é.
b) Zaněřit celou komunikaci - což představuje 60 75.000 Kč a tzv, narovnat

majetkoprávní vztahy. Pokusit se všemi vlastníky vstoupit v jednání, zda budou ochotni
své kousky pod komunikací obci prodat. BohuŽel nemáme zaručeno, že všechny vlastníky
se podaří přesvědčit k prodeji a pokud se to u všech nepodaří, má smysl to vůbec dělat ?
V dané lokalitě se ziíroveň potkávají tři katastrá|ní tzemí, a to Lužany, Ze|ená Hora a
Nezdice nad Úhlavou.

Starostka veřejně poděkovala všem, kteří již před lety s oÚ v jednání vstoupili a kde
k narovnání jiŽ došlo. obzvláště je potřeba s velkou úctou pohlížet na ty naše občany, kteří
své pozemky obci darovali. Přišlo jim to jako samozřejmost' když v této obci žijí a únikovou
komunikaci také j iž mnohokr ate vytlži|i.
Po konzultaci s Mgr. Dušanem Pakand\em zodboru dopravy a silničního hospodářství
Plzeňského kraje nám bylo sděleno k bodu a) SÚS si nevezme do své správy komunikaci, kde
nejsou vyrovnány majetkoprávní vztahy, Převod schvaluje rada a následně i zastupitelstvo
Plzeňského kraje. Tímto bod a) padá. K bodu .b) nrím bylo doporučeno Mgr. Dušanem
Pakandlem nezaměřovat uvedenou komunikaci. Takoqých komunikací je po celé republice
hodně. P|atí zásada, že pokud má obec místní komunikaci zanesenou v pasportu místních
komunikací, pak se na ni váahuje stejná ochrana jako na jiné komunikace a neřeší se
pozemky pod komuníkací, ale pouze povrch komunikace je brán jako stavba. Navíc pokud
taková komunikace slouží již Ťaúl let a obec ji opravova|a a je zÍejmé, Že svému účelu bude
slouŽit dál. Starostka obce Nezdice doporučila oZ zatim tedy nenechat místní komunikaci
zaměÍit z důvodu velké finanční náročnosti.

Diskuze:
Ing. Hana Bouchnerová: ,,Mám strach, že i když se nám povede sehnat peníze na zaměření
komunikace, tak obec nebude mít už další finanční prostředlE naýkup pozemlíů.*

JUDr. Jan Drda: ,,Nejlepší by bylo ji zaměřit, ale když nemáš peníze, tak to dělat nemůžeš.,,

Ing. Hana Bouchnerová: ,,Museli bychom finance na to vyčlenit, ale nejednó se o tři
vlastnílql, je jich tam opravdu hodně , je to běh na dlouhou trať. Nejdříve bychom je všechny
museli oslovit, zda by souhlasili převodem, a teprve pak nechat zaměřit.
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JUDr. Jan Drda: ,,Upozornil bych lcrajslry úřad na jedru věc, jakrnile oni začnou s výměnou
mostů do Nezdic, tak minimálně rok půjde po této komunikaci veškerý provoz z Nezdic a do
Nezdic. Ta cesta na takovou zátěž není stavěná . Takže už teď upozorňovat lcrajslcy úřad, že
bude muset při uzavírce mostů hradit opravu této místní komunikace, přestože nejsou
vyř e š eny maj e tko pr ávní v zt ahy.,,

Ing. Hana Bouchnerová.. ,, Bohužel naše mosý zatím neřeší, ty je vůbec nepálí. Tak co
navrhujete? "

JUDr. Jan Drda: ,'Já doporučuji zaměřit a bude to vyřešený jednou pro vždy.,,

Vladislav Gruszka:,. Nezaměřit,,

Václav Tikal: ,,Já bych to doporučoval zaměřit, ale postupně. Vybrat část, dojít za vlastnílcy
a dát kousek do pořádku Vždyť to nemusí být v horizontu 2 -3 let.,,

JUDr. Jan Drda: ,,Buď všechno nebo nic. Buď obec najde cca 75 tisíc Kč na zaměření nebo
nic. Ještě bych požádal lcrajsbý úřad o písemné stanovisko .,,

Ing. Boleslava Pilcová: ,, Já jsem pro postupné zaměření',.

Ing. Hana Bouchnerová.. ,,Geodet mně doporučil nejdříve se s majiteli sejít, zjistit, zda by
byli ochotni pozemlry prodat, a pak nechat parcely zaměřit, A když zaměřit, tak si to někdo
musí vzít na starost, protože není v mých silách a ani KatlE, tohle dělat. Když si to vezmeš
Venco na starost, jó budu ráda.,,

Kateřina Hofmeisterová: ,, Já osobně bych nejdříve výešila cestu na vodojem, po 40-ti
letech se výešila cesta na úpravnu vody. Tam už zbyvá pouze jeden pozemek, který má na
starosti exekutor a obec se bez problémů dostane na úpravnu. Á až se vyřeší cesta na
vodojem, tak se pustit do cesý na Lužany.,, ,

Ing. Hana Bouchnerová: ,,Všichni tu cestu na Lužany používáme, a jestliže někdo vlastní
pozemek pod tělesem místní komunikace, nemůže blokovat dopravu po místní komunikaci. Já
bych v současnosti nezaměřovala. Byla bych róda, kdyby ta cesta byla v pořádku, ale dát jen
za zaměření takové peníze a o výkupu pozemků ani nemluvím.,,

Výsledek hlasování: pro 3 členové ( Ing. Pilcová,pan Tikal, JUDr. Drda)
proti 4 členové ( pan Gruszka,Ing. Kukla, pan Suda, Ing. Bouchnerová)
zdrželse 0 členů

Přijaté usnesení: oZ neschvaluje zaměření a Úkup pozemků pod tělesem stavby místní
komunikace Nezdice - Lužany.

Ad 19) Další bodem veřejného zasedání oZby|o projednání a schválení dopravního značení
v ulici ,, Na Pajzovně... (J hradby pana Kouřila se objevily velké kameny. Upozornili jsme
manžele Janu a Petra Koďilovy, že umístěním kamenů na pozemku v jejich vlastnictví p.č.
255120 v bezprostřední blízkosti qiše uvedené místní komunikace (p.č. 29912) se v této
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lokalitě výrazně zýšilo riziko vzniku mimořádné události. Kameny umístěné na daném místě
mohou ohrozit bezpečnost provozu po dotčené místní komunikaci se všemi ztoho
l,rypIyvajícími důsledky. Y zájmu na zachování bezpečnosti silničního provozu proto obecní
úřad Nezdice trvá na odstranění předmětných kamenů. Kameny jsou dle názoru manželů
Kouřilovych estetické a navic plně funkční, neboť brání nežádoucímu parkování cizích osob
vulici achráníjim tak plot, který by mohl byt parkujícími auty narušen aprotože|ežína
pozemku manželů Kouřilových a jsou jejich majetkem, tak kameny neodstraní. Starostka
obce navrh|a oZ schválit umístění dopravní značky ,,Zikaz stání.. po celé délce směrem na
Lužany (viz příloha č. 13), tak, aby se manželé Koďilovi nemohli vymlouvat, že jím
parkující auta ničí plot.

Diskuze:

Paní Jarmila Adamcová: ,, Když dóte zóknz stání, je to i pro mě ýhodné, protože kolilírát
chci vyjet ze dvora a nemohu z důvodu parkování jiných aut. Naše auta parkuji ve dvoře a
máte i v zókoně, že nikdo nemá Stót před ujezdem, což někteří řidiči nerespehují. Na druhou
stranu si myslím, že v obci je přikózaná třicítka a tu řidiči nedodržují a tak nebudou
dodržovat ani zákaz stání. Á kdo bude dbát na to, že tam auta nebudou parkovat?,,

Ing. Hana Bouchnerová: ,, Když tam někdo bude stát, stačí mednout telefon a zavolat policii
a ta udělí pokutt].,,

Paní Jarmila AdamcoYá : ,, Takže udávat lidi, že tam stojí ?,,

Ing. Hana Bouchnerová: ,, No to vůbec nemusíte, myslím, že pokud tam policie značku
zákaz stání dovolí, pak už je na nich, aby si to zkontrolovali. ,,

JUDr. Jan Drda: ,,Ke snížení rychlosti v obci jsme přistoupili na zókladě stížností obyvatel
ulice ,, Na Pajzovně,,, Z finančních důvodů je v obci zóna ,,30,,, protože jsme nechtěli dělat
z obce dopravní hřiště, Záleží na každém řídiči, jak to dodržuje . Pajzovna byla stavěna
v roce ]923, vozovka je široká asi 4 metry a do toho vám zasahují elektrické sloupy. Je tam
asi metrový příkop, chodí tam staří lidé, běhají děti, jezdí cyklisti a jsou tam ujezdy
kjednotliým nemovitostem. Já trvám na tom, že třicítka je na místě, ale zóleží na knždém
řidiči. Manželé Kouřilovi mě zklamali, protože když se řešila jejich stížnost na osazení značlry
konce obce, herá byla na jejich pozemku, byl jsem tam s Frantou Sudou a Petr Kouřil nóm
svatosvatě slíbil, že s tím oplocením nebudou hýbat a že ten kousek oželí. Kvůli značce se
bude muset požódat Policie ČR o vyjádření, správní řízení povede MěÚ Přeštice a já osobně'
to, co bude stát osazení dopravních značek, raději přenechal na zaměření místní komunikace
na Lužany ,,'

Ing. Hana Bouchnerová.. ,,Já navrhuji umístit dopravní značku zákaz stóní. obec tak
udělala všechho proto, aby odpadl důvod manželů Kouřilových, mít na svém pozemku
nebezpečné kameny a když se něco přihodí v souvislosti s kameny, tak veškerá zodpovědnost
padó na manžele Kouřilovi'..

Výsledek hlasování: pro 4 členů ( Ing. Bouchnerová, pan Tikal, pan Suda, pan Kukla)
proti 3 členů ( JUDr. Drda, Ing. Pilcová,pan Gruszka)
zďržel se 0 členů

Přijaté usnesení : oZ schvaluje, aby starostka obce zahájila jednríní s Policií ČR o umístění
dopravních značky ,,Zákaz stáníoo v ulici .. Na Pajzovně.. směremnaLlžany.
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Ad 20)
Projednríní ostatních záleŽitostí :

Přítomní byli seznámeni:
o s žádostí čj.290l2013 paní Jaroslavy Tomíškové - regulace Nezdického potoka (viz

příloha č. 14).

o s žádosti čj.4l4l2013 paní Ilony Přibaňové na opravu místního rozhlasu (viz příloha č.
ls) .

o s žádostí čj.36712013 o podporu časopisu Historický kaleidoskop _ Asociace nositelů
legionářských tradic (viz příloha č. 16).

o s výsledkem výyčení vlastnické hranice st.p.128 v k.ú. Nezdice nad Úhlavou ( vodojem).

o se sdělením kzáaněru čj.368l20|3 odstranit stavbu vrtaná sfudna HV _ 4 v úpravně vody
Nezdice.

o s nabídkou čj. 357l20I3 Plzeňského kraje na spolupráci v projektu Informovaný senior II
(viz příloha č.17).

o s výzvou MěÚ Přeštice na doplnění Povodňové knihy a opra\u údajů v digitálním
povodňovém plrínu (viz příloha č. 18).

. s vyrozumění o provedení zápisu do katastru nemovitostí. Sloučení parcel stejného
vlastníka vedených pod jednou budovou čj'400l20l3. Parcela č.I25l2 o qýměře |9 m2
bude nadále evidoviína pod parcelou č, Í25lI v k.ú. Borovy.

o s nabídkou firmy AvE CZ odpadové hospodářstvínazřízeru mobilní qýkupny že|ezaa
barevných kovů (viz příIoha č. 19).

. s protokolem o provedeném skartačtímřízení čj,36112013. Archiválie byly předíny bez
zjevného poškození(viz příloha č. 20).

o s oznámením o veřejném projednání návrhu změny č.4 územního plánu sídelního útvaru
Lužarry a zveřejnění návrhu změny - úterý 29.10.2013 v 10.00 hod KKC Přeštice 1.patro
malý sál.

. S termínem Svozu nebezpečných opadů' který byl stanoven na 24.10.20|3 (viz příloha č.
21).

obecní zastupitelstvo vzalo ad 20) na vědomí.

Ad 21) Starostka obce otevřela diskuzi.

Roman Plachý: ,,Jaké má obec plány na příští rok?,,

Ing. Hana Bouchnerová: ,,V příštím roce bychom rádi opravili hřbitovní a kostelní zeď,
opravili hasičskou zbrojnici, upravili veřejné prostranství před prodejnou potravin a upravili
místo pro sběr separovaného odpadu a ve věci víceúčelového hřiště připravit dokumentaci.
Dál bychom rádi polcračovali v opravě místní lcnihovny. To víš, že bychom si přáli čističku,
úpravu návsi u hasičslr,é zbrojnice, úpravu cesý ,, Na Pajzovně,, , ale všechno to je o dotacích
a vellqlch penězích.,,

Nikdo dál se do diskuze nepřihlásil.
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Ad22) Zánér

Út<oty do příštího YZoZz

Zo ukIádá starostce obce :
o oslovit pana Kadlece z Agromachine Švihov, aby zabezpečil hrazení kolem studně do

30. ] 1.20] 3, jinak bude kontahována Státní veterinární správa

o starostce obce, aby zahájila jednání s Policií ČR o možnosti umístění dopravní
značlql ,,Zákaz stání,, v ulici ,, Na Pajzoýně,, Směrem na Lužany.

o zahá'jit jednóní S panem Josefem Mlynaříkem o možnosti prodeje pozemků
122/36 a p.č. 122/23 v k.ú. Nezdice nad Úhlavou a vstoupit v jednání i s Českou
republikou o převodu pozemku nebo zapsání práva užívání cesý

Zo ukládá místostarostovi panu JUDr' Drdovi do prosincového .t/ZoZ předložit ke
kontr ol e obecní lcr oniku.

Starostka obce poděkovala všem přítomným i zastupitelim za účast a popřála pěkný zbýek
večera.

Veřejné zasedéní oZ skončilo v 20.05 hod.

ověřovatelé zápisu: Ing. Boleslava Pilcová fl----'--a,

7

Ing. Hana Bouchnerová

Zápís provedla: Kateřina Hofmeisterová

V Nezdicích dne 23.9.2013

JUDr. Jan Drda
místostarosta

-:Ť
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